
 

 

Bestyrelsesmøde den 14. marts 2024 

18.00 Traditionen tro startede mødet med smørrebrød 

1.  

Godkendelse af sidste referat. Ingen bemærkninger 

2.  

Formanden fortsatte mødet med en orientering om det netop afholdte møde i Det 

Rådgivende Fritidsudvalg/Kulturregion Fyn. 

Medlemstal for FI tilsluttede forbund forventes offentlig gjort primo april.  

Vores tilskud fra Kulturregion Fyn fortsætter uændret i det kommende år. 

Fremtidige tilskud er mere usikker. 

Der var modtaget godt 100 ansøgninger om den ledige konsulent stilling. Der er samtale 

med  

to kvinder om ansættelse i nær fremtid. Tiltrædelse pr. 1. august. 

Tilmeldte til Repræsentantskabsmødet er p.t. 24. 

Trafikofficial administreret af FI genoptages. 

FI medlemslisten og kontaktpersoner er ikke opdateret, og det skal ordnes snarest. 

3.  

Kassereren meddelte, at regnskabet ligger på Unioo.  

Sportslørdag bidrager stadig med et positiv tilskud til driften. 

Autzens arv er placeret til 3.24% i Sydbank 

Neptun havde en forespørgsel om en ansøgning om tilskud. 

4.  

Skovsøløbet var gået godt i 2023, og løbet gennemføres igen i 2024. 

Christel er trådt ind i arrangør gruppen.  

Der ansøges om et kontant beløb fra Sydbank. 

Løbs brochurer til udsendelse fremlagt. 

5. 

Sportslørdag er stadig et vigtigt aktiv for FI, og vi fortsætter med messedelen og aften 

reception. Der skal nok tænkes i en ny afvikling, hvis det er muligt økonomisk. 

Næste planlægnings møde i start efterår. 

6. 

Skovsøløbet er nævnt andetsteds. Klima og Miljø ingen bemærkninger. Fundraising ikke 

behandlet i dag. Jørgen Autzen og Forretningsudvalget arbejder videre med det praktiske. 

7. 

Status på Stige Ø projektet afventer Kystdirektoratets indstilling. Forventes inden årets 

udgang. Derefter vil kommunen komme med deres indstilling. Den økonomiske afslutning 

med Niras kan ikke forventes før ultimo 2024. 

 

8. 

Sager til behandling er Højbjergbanen, Unglederakademi, Projekt Odense i samarbejde 



 

med DGI og SIKO, Muligt projekt med vækst til byg, Repræsentantskabsmødet. 

9. 

Orientering. Intet at tilføje. 

10. 

Eventuelt. Ingen indlæg 

Referent: Leif E. Rasmussen 


